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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági  Bizottságának  2013.  július  19-én  1230 órától  megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer Imre, Bencsik Sándorné és Papp János bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Tóth Tibor igazgatási csoportvezető
Fábri István települési képviselő

Kozmer Imre bizottsági elnök köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert három bizottsági tag jelen van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
javasolja Papp Jánost, mellyel a bizottság – 3 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.)  Alföldvíz  ZRt.  és  Gádoros  Nagyközség  Önkormányzata  között  kötendő  közműves
szennyvízelvezetésre-  és  tisztításra  vonatkozó  bérleti-  üzemeltetési  szerződés
véleményezése

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  elmondja,  az  előttük  lévő  szerződés  sablonszerződés.
Augusztus  14-ével  letelik  a  próbaüzem,  13-án  a  műszaki  átadásnak  meg  kell  történnie.
Augusztus 5-étől kezdődően folyamatosan műszaki átadás lesz. A záró akkord augusztus 13.
Ettől  a  pillanattól  az  Alföldvíz  Zrt-nek  megszűnik  a  próbaüzemi  megállapodása  a
kivitelezővel. Mivel az önkormányzat tulajdonába kerül a vonalas létesítmény és a telep, így
az önkormányzatnak kell biztosítani a további üzemeltetést. A pályázatban az szerepel, hogy
az Alföldvíz  Zrt.  fogja üzemeltetni  a  továbbiakban is.  A leendő üzemeltetőnek a  Magyar
Energetikai Hivatalhoz be kell adni a kérelmet. Az itteni pályázati anyag számításai alapján
fogja  megállapítani  a  hatósági  szennyvízdíjat.  Ez  általában  60  napot  vesz  igénybe.  Az
üzemeltetéshez az önkormányzatnak technikai, személyi háttere nincs, így az Alföldvíz Zrt.
üzemelteti majd a létesítményt. Az Alföldvíz Zrt. részéről Krizsán György jelezte jelenlétét a
testületi ülésen. Meghívást kaptak a pénzügyi bizottsági ülésre is. Képviselő-testületi ülésre
jönni fognak az ügyben illetékes személyek. 
A szerződésben sok kötöttség és egyéb van. Bérleti díjat fizet a bérleményért az üzemeltető.
Ezt a bérleti díjat üzemeltetési díj fejében visszautalják az Alföldvíz Zrt-nek úgy, mint a víz
esetében is ez megtörténik. Ebből a pénzből képezi az amortizációt, helyreállításokat.
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Papp János pénzügyi bizottsági tag elmondja, rákérdezett volna a bérleti díjra. A díjat csak
akkor fogják megtudni, amikor az energiahivatal közli.  Hol van utalás arra, hogy a bérleti
díjat visszautalják? 

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, az 5. és a 8.5.3. pontokban van utalás a Papp János
által felvetetettekre.

Papp János pénzügyi bizottsági tag elmondja, egyszer a közműszolgáltatásról szóló törvény
beleviszi őket ebbe a 150 ezer egységgel rendelkező szolgáltatókhoz történő csatlakozásba. A
pályát  kijelöli.  Egyértelmű,  hogy  az  ivóvíz-szolgáltatás  és  a  szennyvízszolgáltatás
kettéválasztása nem túl szerencsés. Kettő, hogy amit megcsinálnak beruházás, ehhez nyerte
pályázati  pénzt,  most  lesz  egy  olyan  rendszer,  amiből  profitálni  nem tudnak,  műszakilag
tartósnak  nevezhető  beruházásként  kell  kezelni  a  kőagyagcső  kivitelezési  rendszerrel.  Ott
állnak, hogy ez majdnem államosított valamivé vált. A lakosság mennyit  fog majd fizetni?
Erre megint nincs ráhatásuk. Ez kérdésként is értendő.

Dr. Prozlik László polgármester elmondja, úgy van ráhatása, mint az ivóvíznél is. Van egy
hatósági ár, ha nem fogadja el a testület, alacsonyabb mértékben állapítja meg, a különbözetet
az önkormányzatnak kell kifizetni. Az energiahivatal állapítja meg ezeket az árakat.

Kozmer Imre bizottsági elnök további kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal,
hogy a pénzügyi bizottság javasolja tárgyalásra a Képviselő-testületnek az Alföldvíz Zrt-vel
kötendő bérleti- üzemeltetési szerződést?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

43/2013. (VII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja megtárgyalni
a  Képviselő-testületnek  az  Alföldvíz  ZRt.  és  Gádoros
Nagyközség  Önkormányzata  között  kötendő  közműves
szennyvízelvezetésre-  és  tisztításra  vonatkozó  bérleti-
üzemeltetési szerződést.

2.) Bejelentések

Kozmer Imre bizottsági elnök átadja a szót Dr. Prozlik László polgármesternek.

Dr.  Prozlik  László  polgármester  ismerteti  a  szerződést.  A  szerződéstervezetben  javasol
módosításokat,  az  1.3.  pontban  a  „fent  nevezett”  kifejezés  helyett  „alant  meghatározott”
kifejezés szerepeljen. Az 1.5. pontot vegyék ki a megállapodásból, mert ezt az önkormányzat
nem  kezeli  üzleti  titokként,  nyilvános.  Ezekkel  a  módosításokkal  javasolja  a
kölcsönszerződést elfogadásra.

Kozmer Imre bizottsági elnök kérdés hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a
Kp. Kft. és az önkormányzat között kötendő kölcsönszerződést javasolja a pénzügyi bizottság
a  testületnek  azzal,  hogy az  1.3  pontban  szereplő  „fent  nevezett”  kifejezés  helyet  „alant
meghatározott” kifejezés szerepeljen, illetve az 1. 5. pontot vegyék ki a megállapodásból?.
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A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

44/2013. (VII. 19.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra  a  Kp.  Kft.  és  az  önkormányzat
között  kötendő  kölcsönszerződést  azzal,  hogy  az  1.3
pontban  a  „fent  nevezett”  kifejezés  helyett  „alant
meghatározott” kifejezés szerepeljen, illetve az 1. 5. pont
kerüljön ki a megállapodásból.

Kozmer Imre bizottsági elnök további bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és
az ülést bezárja.

K. m. f.

Kozmer Imre Papp János
bizottsági elnöke bizottság tag


